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Sprawozdanie z działa|ności Komisji Edukacji' Kultury' Sportu i ochrony
Zdrowia za 2008 rok.

Komisja Edukacj i, Kultury, Sportu i ochrony Zdtowia Rady Gminy V kadencji obradowała
w 2008 roku w składzie:
Henryk Mróz - przewodniczący do 2f stycmia 2008 r. W tym dniu radny ńoiył

rezygnację z funkcji radnego.
Adam żwak _ przewodniczący od dnia 30 kwietnia 2008 r. Do tego dnia kierował

pracami Komisji jako jej wiceprzewodniczqcy.
Dańusz Orawiec - wiceprzewodniczący od dnia 30 kwietnia 2008 r.
Artur Więcław - członek
Leszek Szlauer _ członek
Karo| Plinta _ członek
Czeslaw Joniec _ członek
Karol Krawiec _ członek od dnia 30 kwietnia 2008 r.

.* W okesie sprawozdawczym Komisja pracowała w oparciu o plan pracy przygotowany na I i
II pótrocze 2008 roku. W tym czasie odbyła 16 posiedzeń, z czego 4 wspólnie z pozostałymi
komisjami stałymi.

oBEcNoŚCI3
Adam Zwak l nieobecnośó
Dariusz Orawiec 100%
Artur Więcław 1nieobecnoŚć
Leszek Szlauer 100%
Karol Plinta 100%
Czesław Joniec t00%
Karol Krawiec 100%

OMOWIONOTEMATY:
- funkcjonowanie szkół i przedszkoli z terenu Gminy Goleszów,
- budowa boisk ze sfuczną nawierzchnią,
- arkusze organizacyjne szkół,
. wykonanie budŻefi za 2007 rok i za I półrocze 2008 r.,
- harmonogram imprez kulturalnych,
- sprawozdanie z działalności Gminnego ośrodka Pomocy Społecznej,
. działalnośó i osiągnięcia Klubów Sportowych działających naterenie Gminy Goleszów,
. sport w szkołach'
. stan zdrowia dzieci i młodzieiy w szkołach i przedszkolu,
. analiza sieci szkół'
- współpraca z organizacjami pozarządowymi oraz z jednostkami organizacyjnymi oraz
stowarzyszeniami,
. analiza projektu budżetu na 2009 rok,
- podział środków finansowych na sport kwalifikowany na rok 2009,
. ocena pracy Gminnej Komisji Rozrzviązywania Problemów Alkoholowych za 2008 rok,
. opiniowanie projektów uchwał.
W celu realizacji Ww tematów na posiedzenia zapraszani byli dyrektorzy szkół i przedszkola,
prezesi klubów sportowych, nauczyciele wychowania ftzycznego, pielęgniarka szkolna,



pedagodzy szkolni, dyręktor Gminnego ośrodka Pomocy Społecznej, Wójt Gminy, .o*on,u
Gminy oraz przewodniczący Rady Gminy.

WNIOSKI:
W trakcie posiedzeń sformułowano wnioski, które byĘ przedkładane Wójtowi Gminy oraz
Radzie Gminy.

Komisja wydawała takie opnie w sprawie projektów uchwał przygotowywanych na
poszczególne sesje Rady Gminy.

Każde posiedzenie było protokołowane a szczegółowe informacje dotyczące pracy Komisji są
udostępniane w lrzędzie Gminy oraz na stronie intemetowej www.eoleszow.bip.net.pl

Data oosiedzenia Treść wniosku

23 sĘczria 2008 r.
Komisja wnioskuje, aby wójt przygotował propozycje wskaźników dla poszczególnych
szkół oruz aby zorganizować spotkanie dyrektorów szkół z Gminy Goleszów w sprawie
ustalenia wskaźnika (Darametru) ilości godzin przypadaiących na l ucmia w szkole'

25 lutego 2008 r.

Komisja rozwaŹała dwie propozycje Iokalizacji boisk:
1. z wnioskiem o budowę takiego boiska wystąpili wspó|nie dyrektorzy SP

Goleszów oraz Gimnazjum. Zaproponowali oni aby boisko takie powstało na
lerenie pomiędry szkoIami z urzędem gminy.

2. drttga propozycja wyszła od dyrektor SP w Dzięgielowie oraz członków
Stowarzyszenia Miłośników Dzięgielowa' Przedstawili oni gotowy projekt
budowy takiego boiska na terenie Dzięgielowa.

W wyniku głosowania Komisja uznała' iż boisko takie w pierwszej kolejności powinno
powstać w Goleszowie na tęrenie' o którym mowa wę wniosku dyrektorów SP
i Gimnazium. Koleino budowane będą boiska w Dzięgięlowie a następnie w Cisownicy.

l2 marca 2008 r.
Komisja wnioskuje o Wstrzymanię się z wprowadzeniem parameĘzacji dla szkół w
roku szkolnym 2008/2009.

3 kwietnia 2008 r

Komisja wstępnie wskazuje lokalizację boiska Ze sztuczną nawierzchnią na boisku przy
ul. Spońowej.
W przypadku możliwości rozdzielenia inwestycji Komisje sugerują by boisko do piłki
noinej zostało usytuowane na boisku przy ul' Spońowej, a boisko wielofunkcyjne na
terenie boiska tlawiasteso Za budvnkiem oSP Goleszów.

3 kwiemia 2008 r.

Komisja zwraca się więc do Wójta o wystosowanie pism:
_ do PKP w sprawie popra\łry stanu toalęt na dworcu głównym w Goleszowie

oraz o naprawę dachu stacji'
do wykonawcy remontu drogi Ustroń-Skoczów, z zapytaniem o ęwenfualne poszerzenie
nrzy okazii tęso Iemontu pasa iezdni przy ziężdzie na Kozakowice.

l8 września 2008 r'
W sprawie przygotowania wniosku w sprawie dofinansowania założenia świateł
pulsuiącvch przv dwóch przeiściach dla pięszych w Goleszowię centrum.

l7 srudnia 2008 r. Wniosek w sprawie podziafu środków finansowych na spoń kwalifikowany.


